
1. This eGift Card must be exchanged for a physical Mall Gift Card at City Centre Bahrain 2. Present your 
e-gift card on your phone or print-out 3. This eGift Card is valid within 6 months from the date of issuance. 
4. This eGift Card cannot be exchanged for cash and can only be redeemed for Gift Cards. 5. For more 
information visit https://www.malloftheemirates.com/en/terms-conditions 6. e-Gift card expires on the date 
stated on the voucher. 7. Expired e-Gift card cannot be extended or refunded. 8. Partner Terms & Conditions 

apply *Card Collection Points: City Centre Bahrain at Customer Support decks. 1. ةقاطب لادبتسا بجي 
 ةقاطب راهظإب مق .2 .نيرحبلا رتنس يتيس يف ةيلعف اياده ةقاطبب هذه ةينورتكلإلا ايادهلا
 نوضغ يف ةحلاص ةقاطبلا هذه .3 .اهتعابطب مق وأ كفتاه ىلع كب ةصاخلا ةينورتكلإلا ايادهلا
 ةلباقو دوقنلاب هذه ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب لادبتسا نكمي ال .4 .رادصإلا خيرات نم رهشأ
 ةرايز ىجري ،تامولعملا نم ديزمل .5 .ايادهلا تاقاطبب طقف دادرتسالل
https://www.malloftheemirates.com/en/terms-conditions 6. ايادهلا ةقاطب ةيحالص يهتنت 
 ةيهتنم ةينورتكلإلا ايادهلا ةقاطب .7 .ةميسقلا ىلع روكذملا خيراتلا يف ةينورتكلإلا
 ليصحت طاقن .كيرشلا ماكحأو طورش قّبطت .8 .اهتميق دادرتسا وأ اهديدمت نكمي ال ةيحالصلا
.ءالمعلا ةمدخ تاصنم ىدل نيرحبلا رتنس يتيس :تاقاطبلا


